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Motion till Nacka kommunfullmäktige från Nackalistan 20200615 
 

Bygg inte bostäder på Järlahöjdens idrottsytor 

De planer som finns att om några år bebygga Järlahöjden med bostäder är nu vilande i avvaktan på 
ett mer gynnsamt läge. Det innebär att planen har fått rådrum och med det också möjligheten att 
tänka nytt och se över behoven både för idrott och för bostadsbyggande. Varför bygga bostäder på 
den mark där idrottsbyggnader nu står? Det är inte bra ur miljösynpunkt och många av dessa hus är 
inte särskilt gamla. Denna samling av idrottshus hänger ihop på olika sätt. Att riva och bygga nya hus 
bidrar till en miljöskuld eftersom det billigaste alternativet ur miljösynpunkt är att låta hus vara kvar 
och vid behov renoveras.  

Planen nu är att dröja i flera år att bebygga Järlahöjden. Nackalistan vill att det tänks om så att inga 
hus byggs i Järlahöjden som innebär att nuvarande idrottshallar rivs oc flyttas. De logistiska 
fördelarna med detta är uppenbara och de har det bästa läget för idrottsutövande i hela Nacka. Flera 
hallar i nära anslutning till täta allmänna kommunikationer. Bättre för föräldrar att kunna ha flera 
barn på samma ställe för idrottsutövande. Bevarande av samtliga nuvarande idrottsytor på 
Järlahöjden. Nackalistan vill ha en minskning av nuvarande plan för bostadsbebyggelse på 
Järlahöjden med de hus/kvarter som nu innebär rivning av idrottshallar och -ytor. Därför föreslår 
Nackalistan Nacka fullmäktige besluta  

 

• Att inte bebygga Järlahöjden med bostadshus som innebär att idrottsytor eller idrottshallar 
rivs och att möjligheter för kommande idrottsytor där begränsas  
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